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1.BAŞKANLAR VE KABİNE TOPLANTISI TOPLANTI NOTLARI 

HÂLE ALANKUŞ- G.Y. 2023-2024 

29 TEMMUZ 2023 

ONLINE TOPLANTI – ZOOM 

KATILIM: Geçen Dönem Genel Yönetmeni, Genel Yönetmen 1. Ve 2. Yardımcısı, 2 Geçmiş Dönem Konsey 

Başkanı, 3 Geçmiş Dönem Genel Yönetmeni, Y.Ç. Sekreteri, Y.Ç. Saymanı, 4 Koordinatör, 6 Bölge Başkanı, 7 

Yönetsel ve Hizmet Hedef Koordinatörü, 3 Yönetim Çevresi Görevlisi, 8 Komite Başkanı, 1 Genel Yönetmen 

Özel Danışmanı, 14 Kulüp Başkanı, 1 Branş Kulüp Başkanı, 1 Leo Yönetim Çevresi Başkanı, 1 Lion Konuk 

olmak üzere 56 kişi 

         GÜNDEM: 

       Açılış / Saygı Duruşu/ Lion- Leo Genel Kurallarının Tekrarı                        

         Genel Yönetmen’in Mesajları 

         Yönetim Çevresi Sekreteri'nin Duyuruları 

         Yönetim Çevresi Saymanı'nın Duyuruları 

         Kulüp Başkanlarına ve Kabine Üyelerine Söz Verilmesi 

         Genel Yönetmen 2. Yardımcısına Söz Verilmesi 

         Genel Yönetmen 1.Yardımcısına Söz Verilmesi 

         Geçen Dönem Genel Yönetmenine Söz Verilmesi 

         Kapanış 

 

Uluslararası Lions 118-T Yönetim Çevresi Federasyonu 1. Başkanlar ve Kabine Toplantısı 29 Temmuz 2023 

tarihinde saat 10.30’da zoom platformu üzerinden başladı ve Genel Yönetmen Hâle Alankuş Ulu Önderimiz 

Mustafa Kemal Atatürk ve Silah Arkadaşlarını saygıyla anarak, Lions ve Leo genel kurallarını tekrar ederek 

toplantıyı açtı. 

Genel Yönetmen Hâle Alankuş; ekran paylaşımı ile bir sunu yaparak Genel Kuruldan bu yana geçen süreçte 

yapılan Kabine takdimi, 5-12 Haziran tarihleri arasında yapılan Yeni Yöneticileri Eğitim Seminerleri, Yaza 

Merhaba partisinde yapılan Devir-Teslim Töreni ve 105.Uluslararası Konvansiyonu ile ilgili bilgiler verdi. 

17 Temmuz’da ilk Yönetim Kurulu toplantısının yapıldığını, 21 Temmuz’da Anıtkabir ziyareti olduğunu, 22 

Temmuz’da her yıl olduğu gibi İstanbul Milletlerarası Lions Kulübü ev sahipliğinde Türk Lionsu’nun kurucusu 

Ord. Prof. Dr. Fahrettin Kerin Gökay’ın mezarı başında anıldığını söyleyerek kulübümüze teşekkür etti. 

Bu süreçte devam eden GAD Programı ile ilgili olarak; kampın aile yanından sonra Yeditepe Üniversitesinde 

gerçekleştirildiğini, oldukça zor olan bu organizasyonda görev alan tüm görevlilere, konuk eden ailelere, 

sponsor olan Kulüplere ve Lion olmayan dostlarımıza teşekkür etti. 

Bu sene sosyal medya hesaplarımızı çok aktif kullandığımızı ve takip edilmesini rica ettiğini belirtti. 

Uluslararası Başkan’ın “Changing the Word” sloganından ve 4 odak alanından bahsetti.  

1. Daha temiz ve daha yeşil bir dünya yaratın. 

2. Hizmetlerinizi dünya ile paylaşın. 

3. Lionlar ve liderler olarak tam kapasitenize ulaşın. 

4. LCIF’e destek olun. 
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Uluslararasında başlatılan “Mission 1.5” adlı girişim ile 1 Temmuz 2027 tarihine kadar en az 1,5 milyon üye 

sayısına ulaşılmak istendiğini, bizim de 100. Yılda 100 üye alma hedefinde olduğumuzu, bunların aile ve 

öğrenci üye olarak da kazanılabileceğini, 2023-2024 dönemi Kulüp Mükemmellik kriterlerinde üye sayısını 

arttırma kriterinin tekrar ilave edildiğini belirtti. 

Aidatlarını ödeyen kulüplere teşekkür ederek merkez çalışanı Seda Uzungül’ün tazminat ödemesinin Genel 

Kurulda katkı payı olarak geçtiğini, ödeme yapmayan kulüplerden bu payın ödenmesini rica ettiğini, 

merkezin 14 Ağustos tarihine kadar kapalı olacağını, 100. Yıl Etkinlikleri ve Kültür-Sanat Komitesi ile Çevre ve 

Alert Komiteleri başta olmak üzere kulüplerin komitelere görevli atamasını, GAD’a katkı veren kulüplerin 

bunu Temmuz ayında hizmet olarak bildirmesini ifade etti. 

Akademimiz tarafından Eylül ayında Leo Kulüp Başkanı, sponsor Kulüp Başkanı ve Advisorlara bir eğitim 

verileceğini söyledi. 

Sarıyer Belediyesi SAGEM Merkezlerinde LCIF eşleşmeli hibesine başvurularak 4 adet Robotik Kodlama 

Atölyesi yapımının planlandığını maliyetin bize düşen %25 lik kısmı için kulüplerden destek beklendiğini 

ifade etti. 

29 Ekim kutlamaları için ilgili görevlilerin çalıştığını, söz aldıklarında bu konuda bilgilendireceklerini söyledi. 

Genel Yönetmen Hâle Alankuş, Türk Lions Vakfı Başkanı Erim Erinç Dinç Konsey Başkanımızın e-mail 

gönderisini sözlü olarak paylaşarak, Vakfı kurumsallaştırmak adına bütün kulüplerin eşit ödeme yapmasının 

doğru olacağını, (üniversite öğrencilerine 500 TL., ortaöğretim öğrencilerine 300TL.ödenmesi gibi) 

kulüplerden yıllık kaç öğrenciye burs vereceklerini dönem başında taahhüt ederek öğrenci seçmeden her ay 

ilgili miktarı ödemelerinin Vakıf tarafından istendiği bilgisini ileterek bu konunun değerlendirilmesini rica 

etti. 

Çamlık Lions Kulübünün Temmuz 2023 sonu itibari ile uluslararasında da kapanacağını, 27 kulübümüz 

olduğunu, merkezde yapılan toplantıların 20.30 da biteceğini, günde en fazla 3 toplantı yapılacağını, 

Cumartesi ve Pazar günleri toplantı olmayacağını söyledi. 

Leo Yönetim Çevresi Başkanı Su Eröz söz alarak; 15 Temmuz’da kabine eğitimi yaptıklarını, Ağustos ayı 

içinde yeni başkanlara eğitim vereceklerini, Küçük Kalpler Büyük Umutlar aktivitesini gerçekleştireceklerini, 

tarihlerini mail üzerinden duyuracaklarını, kulüplerin merkez kullanım saatlerine uyacaklarını, Lionlarla daha 

etkin bir şekilde çalışmayı planladıklarını söyledi. 

Genel Yönetmen; LCIF Leo Hizmet hibesine başvurmak için Leo Kulüplerinden Hizmet Projesi beklediğini, 

uygun görülen projenin kendisine bildirilmesini söyledi. 

Bebek Lions Kulübü Başkanı Metin Tutçuoğlu; 11 kadın 10 erkek 21 üyelerinin olduğunu, başkan yardımcısı 

Didem İzgi sayesinde Hamburg Elbufer Lions Kulübü ile bir iletişim başladığını, bu kulübün depremzedeler 

için Almanya’da bir konser düzenlediklerini, gelirini depremzedelere kullanmak üzere kendilerine 

göndereceklerini, GAD Programını önemsediklerini, bu yüzden Rahmi Koç Müzesi gezisine sponsor 

olduklarını, başkan yardımcısı Didem İzgi’nin GAD slogan ve logosunu tasarladığını söyledi. 



                                   
 

ULUSLARARASI 

LIONS 

118-T YÖNETİM ÇEVRESİ FEDERASYONU 

 

Rıhtım Karaköy Lions Kulübü Başkanı Serda Birand; Bebek Lions Kulübünün eski kulübü olduğunu, onlara 2 

üye vereceklerini bildirmek istediğini, 29 Ekim Cumhuriyet kutlaması için uygun bir yer bulmak üzere 

çalışmalarının devam ettiğini söyledi. 

Nişantaşı Lions Kulübü Başkanı Refik Birand; kulüp yönetim kurulunu yeni alınan üyelerle oluşturduklarını, 

onları gelecek döneme hazırlayacaklarını, Ekim ayında katılacak yeni üye adaylarının olduğunu, Yönetim 

Çevresini her konuda destekleyeceklerini söyledi. 

Mecidiyeköy Lions Kulübü Başkanı Mehmet Dönümcü; kulüplerinin bu yıl 45. Yılını kutladığını, 118 E 

Yönetim Çevresinden 1 transfer üye aldıklarını, 2 aday üyelerinin olduğunu, komitelere destek olacaklarını 

belirtti. 

Yeni Etiler Lions Kulübü adına PCC Nilüfer Ogan; yeni üyeleri Yüsra’nın GAD kampında gençlerle çalıştay 

yaptığını, tüm ödentileri yaptıklarını başkan adına iletmek istediğini söyledi. 

Karaköy Lions Kulübü Başkanı Nursel Aydıner; 70 yaş üzeri 16 üyeye sahip olduklarını, merkezde toplantı 

yaparken İstanbul dışındaki üyelerini de zoom üzerinden toplantıya dahil edeceklerini, GAD’a katıldıklarını, 

Barış Posteri, Burslar, Çevre ve Alert, 100. Yıl Etkinlikleri çalışmalarına katılacaklarını, aynı zamanda 

birleştikleri iki kulübünde devam ettirdiği projeler olduğunu, komite toplantılarında da zoom üzerinden 

katılabilme imkanı olursa iyi olabileceğini, öğrenci üye çalışmasını beğendiğini bu sayede üye 

kazanılabileceğini düşündüğünü, Temmuz hizmet raporunu bildirdiklerini, projelerle ilgili Yönetim Çevresini 

destekleyeceklerini söyledi. 

Tarabya Lions Kulübü adına Semra Turgut; GAD’a destek verdiklerini, Aachen Lions Kulübü vasıtası ile 

Almanya’ya 1 mimar, 7 tıp öğrencisini staja gönderdiklerini, Ağustos ayında Aachen’a gideceklerini, orada 

Sarıyer Parkı’nın açılışına katılacaklarını ve çevre etkinliği yapacaklarını, 24 üyeleri olduğunu ve 1 aday 

üyelerinin bulunduğunu bildirdi. 

Ulus Lions kulübü Başkanı Ayşe Şen; GAD’a katkıda bulunduklarını, Barış Posteri, Birleşmiş Milletler Günü 

ve GAD’a önem verdiklerini, Diyabet, Görme ve Çocukluk Çağı Kanserlerine destek vereceklerini, No Bee No 

Life Projesi için lavanta bahçeleri oluşturmayı düşündüklerini, Saksıda Yenebilir Bahçeler ve Elektronik 

Atıklar Projelerine devam edeceklerini, Mimar Sinan Üniversitesinde Yeni Arayışlar yarışmasını tekrar 

gerçekleştireceklerini, Ekim ayında 3 yeni üye alacaklarını söyledi. 

Leo Kulüpleri ile İlişkiler Komite Başkanı Hande Doğan; uluslararasına gönderilecek formların doldurularak 

gönderildiğini, advisorların desteğine ihtiyaçları olduğunu, Leo Kulüplerinin sponsorların desteğine ihtiyacı 

olduğunu, Yeniköy Leo Kulübünün Tarabya Lions Kulübü sponsorluğuna geçtiğini, advisor eğitimine 

katılımları beklediğini söyledi. 

Yönetim Çevresi Sekreteri Zerrin Aladinler; Görevliler Kitabına bilgilerini göndermeyen kulüplerin 

göndermesini rica ettiğini, 14 Ağustos’a kadar merkezin kapalı olmasına rağmen ihtiyaç halinde yardıma 

hazır olduklarını, kulüplerin Temmuz ayı rapor bildirimlerini unutmamalarını, kulüplere Genel Yönetmen 

ziyaretlerinin Eylül-Ekim ayları içinde yapılmasının planlandığını söyledi. 

Nursel Aydıner merkezde yapılan toplantılardan ücret alınıp alınmayacağını sordu. 

Genel Yönetmen; toplantılardan merkez masraflarına katkı olarak 300 TL alınacağını söyledi. 
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Yönetim Çevresi Saymanı Kayhan Haksever; 18 kulübün Yönetim Çevresi aidatının ilk taksitini, Kabataş ve 

Barış Kulüplerimizin ise tamamını ödediklerini belirtti, uluslararasına yapılan ödemelerin dekontları 

kendisine gönderilirse takip edebileceğini, bir üye çalışması yaptığını, üye alabildiğimizi ama çıkan üye 

sayısının daha fazla olduğunu, Genel Yönetmen, 1. Ve 2. Yardımcıları ve GMT Koordinatörünün 5 yıllık bir 

gelecek planlaması yapması gerektiğini, merkez çalışanına yapılan kıdem tazminatı ödemesinin aile ve Leo-

Lion üyelerden alınmayacağını ama ödeme yapmayan üyelerin ödeme yapmasını rica ettiğini söyledi. 

Eğitim Komitesi Başkanı Yaşar Topaloğlu; Cumhuriyetin 100. Yılında eğitim için projeler geliştirdiklerini, 29 

Ekim için Atatürk ve Cumhuriyet konulu şiir ve kompozisyon yarışması düzenlemeyi planladıklarını, 118 Y 

Fikirtepe Lions Kulübünün bir üyesi desteği ile hazırlanan bir lise ve üniversiteye hazırlık eğitim programı 

olduğunu, dersler, videolar ve testlerden oluşan bu programda velilerinde öğrencilerin seviyelerini takip 

edebileceklerini, bu programa girebilmek için 200-250 TL karşılığında bir kart alınması gerektiğini, test 

kitaplarına ulaşamayan çocuklar için bu desteğin sağlanabileceğini, bu programının her sayfasında Lions 

logosunun bulunduğunu, ayrıca kariyer günleri planladıklarını söyledi. 

Genel Yönetmen; bütün komite başkanlarından yapılacak etkinliklerin projelendirilerek sloganı ile birlikte 

yürütülmesini ve proje sahiplerinin kulüpler olması gerektiği konusunu ifade etti. 

21. Yüzyıl Gençlik Elçileri Görevlisi Meral Silahtaroğlu; amaçlarının genç elçimizi Türkiye’den Avrupa 

Forumuna götürerek yarışmaya sokmak ve birinci olmasını sağlamak olduğunu, geçen yıl birinci 

olduğumuzu, ancak elçimizin oluşturduğu okulda resim sınıfı yapma projesini okulun bina değişikliği 

yapması nedeni ile gerçekleştiremediğini, bu sene için Etiler Lions Kulübünden bir öğrencinin yarışmaya 

katılabileceğini, geçen yıl çevre konusunda düzenlenen proje yarışmasından bir öğrencinin katılabileceğini, 

vize durumları için araştırıldıkları söyledi. Geçen yıl PDG Şima Sunder’in katıldığı STK’lardan oluşan 

oluşumun Defile Konferansı projesi olduğunu, bu projede Cumhuriyet kadınlarının defile ile anlatıldığını, 12 

Ekim’de Sarıyer Belediyesine ait merkezde bunun yapılacağını, bu konu üzerine çalıştıklarını bildirdi. 

100. Yıl Etkinlikleri ve Kültür-Sanat Komitesi Başkanı Ayşe Öney; Cumhuriyetin 100. Yılı önemi nedeni ile 

kulüplerin komite başkanlarını seçip toplantılarına katılmalarını istediklerini, kulüplerin yapacakları 

çalışmalar konusunda komiteyi bilgilendirmelerini istediklerini, sanat merkezlerine geziler düzenlemeyi 

planladıklarını söyledi. 

Çevre ve Alert Komitesi Başkanı Şirzat Ergin; elektronik atıkların geri dönüştürülmesi çalışmalarına devam 

edeceklerini, komite görevlilerini belirlediklerinde kendisi ile iletişime geçmelerini rica ettiğini, Eylül ayı 

başında ilk komite toplantısını zoom üzerinden yapacaklarını, mini seminerler ile afet bilincini artırmak ve 

temel afet bilgileri vermek istediklerini, acil durum iletişim ağı kurmak istediklerini, her kulüpte güvenlik 

odak kişisi oluşturarak bu ağı kuracaklarını, Orman Genel Müdürlüğünün Eylül ve Nisan aylarında açtığı özel 

ağaçlandırma alanları ile ilgili bir başvuru olduğunu, Eylül ayında başvuru yaparak Orman Haftası 

bünyesinde bir ağaçlandırma çalışması yapma fikri olduğunu, bununla ilgili bir rapor hazırlayıp sunacağını 

söyledi. 

Gençler için Lions Olanakları ve Burslar Komitesi Başkanı Nur Özlem Kaya; geçen sene TLV üzerinden burs 

verilen 53 öğrencinin mezun olacağını, Rıhtım Karaköy ve Fulya Lions Kulüplerinin bir burslu öğrencinin yurt 

ücretini karşıladıklarını, diğer komitelerle birlikte çalışmanın faydalı olacağını düşündüğünü söyledi. 
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Görme ve Diyabet Farkındalık Eylem Komitesi Başkanı İlknur Silahtaroğlu; instagramdan Diyabete Karşı 

Hareket Et sloganı ile bir hareket zinciri başlatmayı düşündüklerini, Şişli Mahalle Evinde Hayata 

Dokunuyorum inovatif atölyesinde öğrencilerle farkındalık çalışması yapacaklarını, Altı Nokta Körler Vakfı ile 

bir proje olacağını, Bayrampaşa Göz Hastanesi, Türk Böbrek Vakfı, Türk Kalp Vakfı, Sanatta Engel Yok 

Derneği, Parıltı Derneği gibi çeşitli STK’larla işbirliği yapacaklarını, Marmara Üniversitesi Yıldız Takımının 

çalışmalarımıza destek vereceğini, komite toplantılarını Çocukluk Çağı Kanserleri Komitesi ile birlikte 

yapmayı düşündüklerini söyledi. 

Çocukluk Çağı Kanserleri komitesi Başkanı Şefika Erdinç; Çoksev ve Kaçuv ile çalışmaların devam 

ettirileceğini, Özyeğin Üniversitesindeki bir arkadaşı vasıtası ile çocuklara tahta baskı atölyesi 

yaptırabileceklerini, kulüplerden destek beklediğini söyledi. 

Kaynak Geliştirme Koordinatörü Nuran Koçdur; tüm kulüplerin yaptıkları etkinliklerde, Yönetim Çevresinde 

kaynak geliştirmeyi düşünerek hareket etmelerini istediklerini, 18 Ekim’de Akatlar Kültür Merkezinde 

gerçekleştirilecek konser için Şişli Belediyesine dilekçe verildiğini, bu konsere kulüplerin desteklerini 

beklediğini, Cuma ve Pazar günleri kurulan Feriköy Pazarında 2 tane masamız olduğunu, bu masaları 

Yönetim Çevremize katkı amaçlı tüm kulüplerin 2. El eşya satışı için kullanabileceğini söyledi. 

Dijital Dönüşüm ve Tanıtım Koordinatörü Cüneyt Aslanoğlu; 1-28 Temmuz arası 2170 hesaba erişim 

sağladığımızı, instagram hesabımızda %303 büyüme olduğunu, her ne hizmette bulunursak bulunalım 

bunları topluma anlatmazsak bir önemi olmadığını, yaptığımız hizmetin topluma anlatıp etkileşime 

geçebilirsek daha değerli olacağını, üye olmayıp inceleyenler arasında %196 artış olduğunu, sosyal 

medyanın çok hızlı olduğunu, bu nedenle kısa paylaşımlar yapılması gerektiğini, facebookun geride kaldığını, 

hizmetleri instagramda özellikle story şeklinde paylaşmanın daha doğru olacağını, Yönetim Çevresinin de 

etiketlenmesi gerektiğini, Eylül ayında tanıtımla ilgili bir toplantı yapabileceklerini söyledi. 

100. Yıl Etkinlikleri ve Kültür Sanat Koordinatörü Bensen Ünlüoğlu; 100. Yılın hepimiz için çok önemli 

olduğunu, ön hazırlık çalışmalarını yaptıklarını, 3 Ağustos’ta ilk komite toplantısını zoom üzerinden 

yapacaklarını, süreci 10 Kasım’la birleştirerek planladıklarını, yapacakları her türlü etkinliği hizmete 

dönüştürerek bu dönemi tamamlamayı hedeflediklerini, “Sonsuz Barış” isimli Lozan Barış Anlaşmasını tarihi 

belgeler ve fotoğraflarla anlatan bir sergi gezisi ile 100 yıl etkinlilerine başlamak istediklerini, bu dönemde 

yapmayı planladıkları birkaç geziyi Kaynak Geliştirme Koordinatörü ile koordineli olarak Yönetim Çevresine 

destek amacı ile gerçekleştirmek istediklerini söyledi. 

Sosyal Hizmetler ve Lions Quest Koordinatörü Gülçin Duran; MD de düzenlenen Lions Quest toplantısına 

katıldığını, bu toplantıda verilen bilgileri Genel Yönetmene ileteceğini, komite toplantılarını Engelsiz Yaşam 

Komitesi ile ortak yapmayı planladıklarını söyledi. 

Yeni Sesler Koordinatörü Betül Sünnetciler; hazırlık aşamasında olduklarını, ilk hedef olarak üyeliğe önem 

verdiklerini, bütün komite gruplarına adayları belirleyebilmek için kendisini almalarını rica ettiğini söyledi. 

Barış Posteri ve BM ile Lions Günü Koordinatörü Zehra Dirim; yarışmada çocukların hayallerinin kağıda 

dökülerek birincilik getirmesini ve tüm kulüplerin katılımını dilediklerini söyledi. 

Genel Yönetmen; 22 Kasım tarihinde ödül töreni için Nazım Hikmet Kültür Merkezi günümüzün 

kesinleştiğini söyledi. 
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Barış Lions Kulübü Başkanı Hilal Divanoğlu; kulüp olarak projelerini oluşturmaya başladıklarını, bu projeleri 

komitelerle paylaşacaklarını, 100 temalı projeler geliştirmeye çalışacaklarını, üyelik konusunun öncelikleri 

olduğunu, sosyal medyayı kullanma konusunda Cüneyt Aslanoğlu başkanın söylediklerinin çok verimli 

olduğunu söyledi. 

Kabataş Lions Kulübü Başkanı Esin Bektaş Kilitçi; üyeliğe önem verdiklerini, kulüpten ayrılmış eski üyeleri 

kazanmaya çalıştıklarını, geleneksel aktivitelerini ve 5 ana hizmet aktivitelerini yapacaklarını, robotik 

kodlama atölyeleri ile ilgili her türlü desteğe hazır olduklarını, Eylül ayında kulüp toplantılarına 

başlayacaklarını söyledi. 

Fulya Lions Kulübü Başkanı Gülendam Kılıç; GAD’a yemek programı ile destek sağladıklarını, mevcut 20 

üyelerinin bulunduğunu ve 2-3 aday üyelerinin olduğunu söyledi. 

Harbiye Lions Kulübü Başkanı Bahadır Erbaş; ilk toplantılarını Eylül ayında Altınoluk’ta yapacaklarını, aidat 

ödemelerini yaptıklarını söyledi. 

Topağacı Lions Kulübü Başkanı Benian Kalafatoğlu; geçen yıl yaptıkları gibi üniversite öğrencilerine koçluk 

yapmaya devam edeceklerini, üye artışı sağlayacaklarını, İstanbul Büyükşehir Belediyesi Spor A.Ş. ile gençler 

ve spor ile ilgili farklı çalışmalar yapma konusunda görüşmelerinin devam ettiğini söyledi. 

1.Bölge Başkanı Lale Doruk; 4. Bölge Başkanı Ufuk Alay ile ortak toplantı yapacaklarını, bu toplantıda 

gerekli notları aldığını, bunları kulüplere bildireceğini, Eylül ayında zoom üzerinden tanışma toplantısı 

yapacaklarını söyledi. 

3.Bölge Başkanı Muhterem Çöloğlu; bölge olarak tanışma yaptıklarını, Eylül ayında ilk toplantılarını 

yapacaklarını söyledi. 

4.Bölge Başkanı Ufuk Alay; üye artışı için çalışacaklarını, kulüpleri Yönetim Çevresi etkinlikleri hakkında 

bilgilendireceklerini söyledi. 

7.Bölge Başkanı Adnan Tekçe; yeni üyenin her zaman taze kan olduğunu, bu konuda çalışacaklarını söyledi. 

Yeniköy Leo kulübü ile görüştüğünü kulübün devamının zor olduğunu belirtti. 

GLT Koordinatörü Semra Turgut; yeni yöneticiler eğitim seminerlerinin Haziran ayında yapıldığını, 

kulüplerin eğitimlerle ilgili isteklerini akademiye bildirirlerse gerekli eğitimleri düzenleyebileceklerini 

söyledi. 

GMT/GET Koordinatörü Çiğdem Ercan; geçen dönem mevcut üyelerin %98’ini koruduğumuzu, son 1,5 yıldır 

Lion yaşı ilerlemiş üyeleri kaybettiğimizi, kulüp GMT görevlileri ile Ekim ayının ilk haftası görüşleri 

paylaşacağı bir toplantı yapmayı planladıklarını, Eylül ayı içinde üye memnuniyeti ve beklentilerimiz konulu 

bir anketin paylaşılacağını, bu ankete kulüp başkan ve üyelerinden gereken ilgiyi göstermelerini rica ettiğini, 

kulüplerin üyelik hedefleri belirlemeleri gerektiğini, gerçekçi uygulanabilir hedefler için ihtiyaç olan bilgileri 

kendisinden alabileceklerini söyledi. 

GST Koordinatörü Harika Şimşek; GAD’a 12 kulübümüzün katkı gösterdiğini, kulüp GST görevlilerinden 

hizmetleri beklemeden ilgili ay içinde hem Yönetim Çevresine hem de uluslararasına raporlamalarını rica 

ettiğini, raporlamada sıkıntı yaşayan kulüpler ile merkezde birlikte çalışabileceklerini söyledi. 
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LCIF Koordinatörü Hümeyra Mutlu; LCIF’e geçen yıl %72 katılıma ulaştığımızı, bu başarıyı devam ettirmeyi 

umduğunu, kulüplerin ödemiş oldukları LCIF dekontlarını takip edebilme ve sisteme işlenmesinde aksama 

yaşamama adına kendisine de iletmelerini istediğini, robotik kodlama atölyeleri için kulüplerin desteklerini 

beklediklerini söyledi. 

Türk Lions Vakfı Başkanı PCC Erim Erinç Dinç; vakıf olarak Genel Yönetmene ilettiği mesajları dile getirdiği 

için teşekkür etti. 

PCC Turan Şalikoğlu; herkesin olumlu olduğunu gördüğünü, bunun döneme fayda getirmesini dileyerek yeni 

oluşturulan Kaynak Geliştirmenin uzun zamandır düşünülen kurumsallaşmanın içinde önemli bir bölüm 

olduğunu, Uzun Vadeli Planlama Komitesi oluşumunun da düşünülmesi gerektiğini belirtti. 

PDG Nuran Uzlu; başarılı bir dönem geçmesini diledi. 

Çevre Ulusal Komisyon Başkanı PDG Aliye Küntay Pamuk; Ulusal Komisyon Başkanı olarak Türkiye Barolar 

Birliği Çevre Komisyonu ile temasa geçeceğini, ağaçlandırma ve elektronik atık konularında çalışacaklarını, 

Şile Kadın Arıcılar Projesinin devamı konusunda çalışmalar yapacaklarını, hava kirliliğinin çocuk kanserleri 

üzerine etkileri konusunda seminerler yapacaklarını söyledi. 

Genel Yönetmen 2. Yardımcısı Bilge Çelebi; kendisine LCIF ve Akademinin bağlandığını, LCIF projesinin Eylül 

başında hazır olacağını, Akademi ve GLT Koordinatörü ile eğitimler için çalışacaklarını, kulüplerden gelen 

eğitim taleplerini değerlendirerek gerçekleştirmeye çalışacaklarını, Uluslararası Başkanın hedefi 

doğrultusunda değişim için kendimizden başlayıp cesur olmamız gerektiğini, hep birlikte Yönetim Çevremizi 

güçlendirmek için çalışılacağını söyledi. 

Genel Yönetmen 1. Yardımcısı İlknur Yılmaz; 100. Yılımızı hizmetlerimiz ile en iyi şekilde kutlayacağımıza 

inandığını, Genel Yönetmen Takımı olarak Kulüp Başkanlarının yanlarında olduklarının bilinmesini istediğini 

söyledi. 

Geçen Dönem Genel Yönetmeni Ali Alp Arkaç; geçen dönemin 520 üye başlayıp 512 üye ile kapandığını, 

üye tutmakta sıkıntımız olduğunu, kurucu Yönetim Çevresi olarak tecrübeli üyelere sahip olduğumuzu, bu 

avantajı yeni üyelere yaşatarak öğretme şeklinde kullanmamız gerektiğini, Genel Kuruldan geçen tazminat 

ödemelerini yapmayan kulüplerden ödemelerini yapmalarını rica ettiğini, her konuda kulüplere destek 

olacaklarını bildirdi. 

Genel Yönetmen Hâle Alankuş; toplantıya katılanlara teşekkür ederek saat 14.00’de toplantıyı kapattı. 

Toplantı notları 2023-2024 Y.Ç. Sekreteri Zerrin Aladinler tarafından tutulup-derlenmiş ve saygı ile 

gönderilmiştir.      22 Ağustos 2023 

 

 

 


